



Tour Code: CDG-5



- Brand

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



SCHEDULE:



☑ Tea House

- Ancient Cultural Street
- ☑ The Tian Jin Eye (Outlook)
- ☑ The Place-LED Screen
- **XiuShui Market**

ARRIVE KUALA LUMPUR D8 (MOB)

Special Cuisine :

☑ Chengde Stew Meal

- $\mathbf{\nabla}$ **Cantonese Cuisine**
- ☑ Sichuan Cuisine
- $\overline{\mathbf{A}}$ **Hangzhou Cuisine** $\overline{\mathbf{V}}$
- Tianjin Goubuli Bun + DongLaiShun Mutton Steamboat
- ☑ Beijing Roasted Duck

TOURIST ATTRACTIONS:

BEIJING

- Tian An Men Square Which located at the center of Beijing. Tian An Men Square is the largest square in the world and can hold about one million people in the same time. It is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.
- Forbidden City The largest and best preserved collection of ancient buildings in China. The complex is divided into two sections - Inner Court - the living quarters and Outer Court - the working area.
- Temple of Heaven Is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest
- Great Wall Is a series of stone and fortifications in China, built, rebuilt and maintained between 5th Century and 16th Century to protect the northern borders of Chinese Empire from Xiongnu attacks during the rule of successive dynasties.
- Wang Fu Jin It's the most famous commercial district selling daily necessities, hardware, electrical items, garments, jewellery, diamonds, gold and silver etc.
- Wangfujing Snack Street one of the busiest streets in Beijing, you will be able to find a market selling all the local Beijing snacks, such as bing tanghulu (candied hawthorn), ivdagunr (glutinous rice rolls with sweet bean flour), aiwowo (glutinous rice ball), and tanghou shao (sweetened baked wheaten cake). The street is a pedestrian area, with both left and right sides saturated with street vendors bawling loudly. At night this street will become even more bustling, as tourists and local people will all come for snacks or dinner. Besides the traditional Beijing snacks, you can also find bizarre or even horrifying food, like fried scorpions, starfish, and seahorses, which look really terrible, though some people say are tasty.
- **Summer Palace** Formerly known as Qing Yi Park, built in Qing Emperor Qianlong began fifteen years (1750). In the Second Opium War, fire burned by British and French troops. Rebuilt in 1860, as a recuperate relegated palace of Empress Dowager Cixi.
- Beijing 2008 Olympic Stadium Is the main stadium of the 29th Beijing Olympic Games. The National Stadium in Beijing, the main stadium for the 2008 Olympic Games, is dubbed the "bird's nest" because of its innovative grid formation.
- The National Aquatic Centre Also called the "Water Cube", The center will be the venue for swimming, diving, synchronized swimming and water-polo final during the Olympic Games.
- XiuShui Market has the history of near 30 years as Chinese early free market and the most famous commercial trademark, the reforming and opening up with China accompanies appearance livelihood.
- The Place-LED Screen which you may enjoy with fashion shops, restaurants, bars and other gathering place.

CHENGDE

Little Potala Place - The temple was originally built for minority group leaders from all over China to celebrate the 60th birthday of the Qing Dynasty Emperor Qianlong (1711-1799).

TIANJIN

- South City Food Street Located in south Tianjin's Heping District, Cuisines from all over China and the rest of the world are represented here.
- Ancient Cultural Street As one of Tianjin's ten big beautiful scenes ,Tianjin ancient culture street always insists on "Chinese taste , Tianjin taste , culture taste , acient taste " managing characteristic.

Mineral Water Per Passenger Per Day

Hotel 6 Nights :

☑ Beijing 5* He Mei Hui Tong International Hotel or similar	хЗ	Nights
Chengde 4* Fumanjia Hotel or similar	x1	Night
☑ Beijing 5* Chun Hui Yuan Hot Spring Resort or similar	x1	Night
Beijing 5* Orient MGM or similar	x1	Night



Shopping Spot:

Silk Shop ☑ Latex Shop

☑ Jewerly Shop ☑ Bao Shu Tang ✓ Tea Shop



補简行程:



观光景点:

The second second

- ◆ 天安门广场 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。
- 故宫 又名紫蔡城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积达72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分,南为工作区,即外朝,北为生活区,即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴线上,东西对称,秩序井然。
- 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙,主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。
- ◆ **腰瘤关万里长城** 长城全长6000多公里,是世界上最伟大的建筑之一。长城始建于秦始皇时期,经过历代的增补修筑,现在我们能看到的长城几乎都是明代所建。
- ◆ 王府井大樹 全长约1600米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区,也是全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地,每天的销售额可以说是"日进斗金"。
- 王府井小吃街 是北京及各地名优风味小吃的荟萃之苑,位于王府井大街好友世界商场 的南侧,街内有店铺、摊位百余个,是一家专门经营北京及各地风味小吃、旅游纪念品、 民间工艺品的市场。它不仅是"街中之街",更是"井中之景",给人们提供了一个游览 、观赏的好去处。
- ◆ 腰和圖 原名清漪园,始建于公元1750年;1860年的第二次鸦片战争中,清漪园被英法 联军烧毁;1886年,清政府挪用海军,军费等款顶重修,并于两年后改名颐和园,作为慈 禧太后晚年的颐养之地。
- ◆ 島業国家体育场 鸟巢"是2008年北京奥运会主体育场,乃可容纳9.1万人的体育场。
- ◆ 水立方游泳馆 因表面看如一个装满水的立方体所以俗称"水立方"为奥运主要的水上 项目比赛场馆。
- ◆ 务水街 作为中国早的自由市场和最著名的商业品牌,有着近三十年的历史,与中国的 改革开放相伴相生。
- ◆ 世贯天阶 优雅的阶梯广场,现代气息的步行街,以及绚丽宏伟的天幕奇观。

小布达拉宫 – 普陀宗乘之庙,它始建于乾隆三十二年,是乾隆为庆祝自己的60大寿和母亲的80大寿而建的。

天津

- ◆ 南市食品街 在这里您可以品尝天津地区当地美食。例如十八街大麻花。
- 文化街 作为津门十景之一,天津古文化街一直坚持"中国味,天津味,文化味,古味" 经营特色,以经营文化用品为主。古文化街内有近百家店堂。则修建。

・毎人每天一瓶矿泉水



酒	店住宿6晚:	

🗹 北京5*合美汇通酒店或同级	X3晚
☑ 承德4*福满家酒店或同级	x1晚
☑ 北京5*春晖园温泉度假村或同级	x1晚
☑ 北京5*东方美高美酒店或同级	x1晚

购物站:
☑ 丝绸店
☑ 乳胶店

☑ 珠宝店 ☑ 茶叶店 🗹 宝树堂

旅游资讯 General Information



货币 Currency	CHINESE YUAN - CNY RENMINBI - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6	拨号代码 Dial Code	CHINA :+86
S x	10 元 = 马币 6 "Subject to currency of the day" "以当天已率伪准"	~	中国 :+86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China (Beijing) - No time different with Malaysia 中国 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage: 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 - 5月 6月 - 8月 Mar to May Jun to Aug 15℃ - 25℃ 25℃ - 35℃	9 9 S	Autumn 秋季 Winter 冬季 月 - 11月 12月 - 2月 Sep to Nov
飞机型号 Aircraft Type	A320	A330	
Departure Da 出发日期:	tte:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	
G	GD Partner:		